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Protokół Nr V/2024  

sesji Rady Gminy Bądkowo  

z dnia 29 sierpnia 2024 roku 

 

Porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.   Przyjęcie porządku obrad. 

3.   Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za inkaso: 

  a)      przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wójta, 

  b)      dyskusja, 

  c)      podjęcie uchwały. 

4.    Zakończenie obrad. 

 

Zestawienie podjętych uchwał: 

 Uchwała nr V/20/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 29 sierpnia 2024 r. w sprawie 

poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Rozpoczęcie obrad V sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 802. 

 

1. OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE QUORUM. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył obrady V sesji Rady 

Gminy, zwołanej na wniosek Wójta Gminy Bądkowo. Powitał Państwa Radnych, Panią 

Sekretarz, Zastępcę Wójta wraz z pracownikami urzędu oraz Panie i Panów Sołtysów. 

Dodał, że obecnie trwają wybory sołeckie i dlatego niektórzy z Sołtysów są obecni po raz 

pierwszy. Poinformował również, że sesja jest transmitowana w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Bądkowo. Następnie przystąpił do stwierdzenia prawomocności 

obrad informując że, ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, skład Rady Gminy 

Bądkowo wynosi obecnie 14 radnych a według listy obecności na moment otwarcia sesji 

obecnych jest 11 radnych. W związku z tym, że sesja dysponuje wymaganym kworum, 

stwierdził, że Rada może obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są 

prawomocne. Na protokolanta sesji zaproponował pracownika Urzędu Gminy w Bądkowie 

Panią Katarzynę Bończyk dodając, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu będzie uważał że, że 

rada wyraziła na to zgodę.  

Sprzeciwu nie było. 

 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania 

punktu 2 – przyjęcie porządku obrad i powiedział, że porządek obrad Państwo Radni 

https://www.bip.badkowo.ug.gov.pl/plik,8117,uchwala-nr-v-20-2024-rady-gminy-badkowo-z-dnia-29-sierpnia-2024-r-w-sprawie-poboru-podatku-rolnego-lesnego-i-podatku-od-nieruchomosci-od-osob-fizycznych-w-drodze-inkasa-wyznaczenia-inkasentow-i-wynagrodzenia-za-inkaso.pdf
https://www.bip.badkowo.ug.gov.pl/plik,8117,uchwala-nr-v-20-2024-rady-gminy-badkowo-z-dnia-29-sierpnia-2024-r-w-sprawie-poboru-podatku-rolnego-lesnego-i-podatku-od-nieruchomosci-od-osob-fizycznych-w-drodze-inkasa-wyznaczenia-inkasentow-i-wynagrodzenia-za-inkaso.pdf
https://www.bip.badkowo.ug.gov.pl/plik,8117,uchwala-nr-v-20-2024-rady-gminy-badkowo-z-dnia-29-sierpnia-2024-r-w-sprawie-poboru-podatku-rolnego-lesnego-i-podatku-od-nieruchomosci-od-osob-fizycznych-w-drodze-inkasa-wyznaczenia-inkasentow-i-wynagrodzenia-za-inkaso.pdf
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otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Następnie odczytał porządek obrad i zapytał czy 

ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński zapytał dlaczego nie ma przyjęcia protokołu z 

poprzedniej sesji, ani też protokół nie został umieszczony na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń odparł, że jeżeli chodzi o zwołanie 

obecnej sesji to jest to sesja nadzwyczajna na której nie ma konieczności przyjmowania 

protokołu. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński powiedział że rozumie i zapytał dlaczego protokołu 

nie ma również na stronie Biuletynu Informacji Publicznej dodając, że jest na to 14 dni od 

dnia zakończenia sesji. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska zgodziła się z tym, że zgodnie 

ze statutem protokół powinien być opublikowany w ciągu 14 dni i wytłumaczyła, że jest to 

spowodowane sezonem urlopowym. Przyznała, iż jest to pewne uchybienie za co bardzo 

przeprasza i postara się aby w przyszłości taka sytuacja nie miała miejsca. Wspomniała 

również, że wcześniej zdarzały się sytuacje gdzie Rada przyjmowała protokoły nawet z 

półrocznym opóźnieniem. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński odparł, że przyjmuje to do wiadomości. 

 

 

3. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POBORU PODATKÓW I OPŁAT W 

DRODZE INKASA, WYZNACZENIA INKASENTÓW I USTALENIA 

WYNAGRODZENIA ZA INKASO. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania 

punktu 3 - Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za inkaso. Następnie poprosił o 

omówienie uchwały Panią Sekretarz. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska zaproponowała zmianę 

uchwały nr 43/CCCXVIII/2023 z dnia13 stycznia 2023 roku w sprawie poboru podatków i 

opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości za Inkaso, ponieważ 

Rada zarządziła w niej pobór podatków od nieruchomości przez sołtysów poszczególnych 

sołectw. Natomiast uchwałą z 13 sierpnia 2024 roku Rada zarządziła wybory sołtysów i 

rad sołeckich na terenie gminy Bądkowo, które zgodnie z harmonogramem potrwają od 

26 sierpnia do 9 września. W związku z faktem zmian zachodzących na stanowiskach 

sołtysów poszczególnych sołectw, a przede wszystkim w związku ze zbliżającym się 

terminem poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od nieruchomości od osób 

fizycznych, zaszła potrzeba wystąpienia z wnioskiem o dokonanie wyznaczenia nowych 

inkasentów. Dodała, że cała sprawa rozbija się o słowo sołtys, ponieważ w poprzedniej 

uchwale widniało słowo sołtys a następnie nazwiska. Przez to, że trwa procedura naboru 

nowych sołtysów, dotychczasowi sołtysi nie mieliby umocowania ani też nowi sołtysi nie 

mieliby umocowania do tego, żeby zbierać podatki. Dlatego też padła propozycja, żeby 

wyjątkowo na tą ratę podatku zostawić dotychczasowych sołtysów bez słowa sołtys w 

uchwale tylko nazwiska tych osób, żeby ostatni raz na starych zasadach wszyscy 

dotychczasowi sołtysi zbierali podatki. Następnie Pani Sekretarz przedstawiła inkasentów 

dla poszczególnych sołectw i dodała, że po zakończeniu procedury wyborów sołtysów na 

sesji zwołanej w normalnym trybie będzie podjęta uchwała, gdzie wyznaczeni zostaną 

wszyscy nowi sołtysi do zbierania podatku. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń podziękował Pani Sekretarz a 

następnie zarządził dyskusje i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Ryszard Wiśniewski zapytał o to, co w sytuacji kiedy byli sołtysi 

obrażą się i nie będą chcieli zbierać podatku. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska powiedziała, że w takiej 

sytuacji postara się aby dotrzeć do mieszkańców i powiadomić, żeby wpłacali podatek na 

konto przez internet lub w banku, czy też w kasie. Dodała że ustala się wynagrodzenie za 

inkaso w wysokości 9% pobranych podatków. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński dodał, że aby w sytuacji kiedy mieszkańcy przez to 

wpłacą podatek z opóźnieniem nie naliczać odsetek. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska powiedziała, że z pewnością 

nie zdarzy się sytuacja, że inkasent poinformuje o tym że nie zbiera podatku dopiero po 

terminie 16 września, ponieważ musi wcześniej pobrać kwitariusz. Dodała, że gdyby 

pojawiły się jakieś problemy to będzie starać się na bieżąco reagować tak, aby nie doszło 

do żadnych nieprawidłowości. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku z wyczerpaniem 

tematu zamknął dyskusje i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie poboru 

podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za 

inkaso.  

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, 

Radosław Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Mirosława Pawlak, Tadeusz Piotrowski, Paweł 

Suchara, Ryszard Suchara, Ryszard Wiśniewski 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że wysoka rada podjęła 

uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 

ustalania wynagrodzenia za inkaso.  

 

4. ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń wobec wyczerpania porządku 

zamknął obrady V sesji Rady Gminy Bądkowo. 

 

Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 816. 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

1. Lista obecności Radnych na V sesji Rady Gminy Bądkowo. 

2. Lista obecności Sołtysów na V sesji Rady Gminy Bądkowo. 

3. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 

 

Protokół sporządził:
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Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

nie głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

nie głosował

ZA

nie głosował

ZA

Suchara Paweł

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard

Załącznik nr ... do Protokołu nr V/2024 z obrad V sesji Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 29 sierpnia 2024 roku

4. Uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 

ustalenia wynagrodzenia za inkaso.

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Grzegórski Piotr

Kapuściński Jarosław

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

Piotrowski Tadeusz

Skowroński Robert

Kobusiński Piotr

Madajczyk Radosław

Możdżeń Mariusz

Pasiński Henryk
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